

# 2-3月在线活动

星期二,上午10点 (2/2/21,16/2/21, 2/3/21,16/3/21,30/3/21)

# 活动内容

- 在游戏中学中文
- 讲故事
- 唱歌、跳舞
- 手工创造
- 自己动手制作活动
- 互动问答



## zoom

活动是由经验丰富的CASS幼教者通过Zoom提供的。PC端用户请登录网页版、移动端用户请下载软件。要使用ZOOM、您需要具备以下某种条件

- 设备上装有相机的电脑, 可以访问互联网并拥有音频。
- 移动或平板电脑用户将需要下载免费的ZOOM应用并拥有视频, 音频和互联网。

CASS家庭日托服务将为您的孩子创造一个在家边玩边学中文的绝佳机会。

探索我们的创新活动,通 过学习不同语言和互动演 示,将有助于您孩子的交 流与学习。



#### 报名及咨询

名额有限,报名从速!

联系人: Pearl Zang



电邮: cassfdc@cass.org.au

扫描二维码即可注册



## www.casschildcare.org.au

CASS Child Care Services - Proudly serving the community for quality child care since 1982



FEBRUARY & MARCH 2021
ONLINE PROGRAM
Tuesday 10am
(2/2/21, 16/2/21,
2/3/21, 16/3/21, 30/3/21)

- Learn Chinese through Play
- · Story Telling
- · Sing & Dance
- · Arts & Craft
- · DIY Program
- · Questions & Answers



#### zoom

The program is delivered by experienced early child-hood educators through Zoom.

To use ZOOM, you will need one of the followings:

- Computer or laptop with a camera on the device, access to the internet and sound.
- Mobile or tablet users will need to download the free ZOOM app and have video, sound and internet.

This FREE online educational program offers a great opportunity for your child to learn Chinese through play. It has been prepared by CASS Family Day Care to keep your little ones having fun while they stay at home.

Discover our innovative activities that will engage your child in learning to communicate in a different language and interactive demonstrations to guide your child's learning.

Limited Places!



### **Bookings Essential**

Contact: Ms Pearl Zang

Tel: 9718 3999

Email: cassfdc@cass.org.au

Scan QR code to Register

www.casschildcare.org.au